

HEEP PURPLE

SONGS FROM DEEP PURPLE & URIAH HEEP



Heep Purple leverer en respektfuld hyldest til to af heavy rockens største navne – Uriah Heep og Deep Purple. Med en fantastisk setliste, kommer bandet rundt om de væsentligste sange og hits fra de to bands. Heep Purple er seks danske musikere, med et sammenlagt, imponerende CV, og de leverer en performance, som er helt i top. Dette er håndspillet rockmusik fra øverste hylde. Læg dertil en produktion der inkluderer både Marshall væg, samt Hammond orgel, og publikum er ført tilbage til rockens storhedstid, som den så ud i begyndelsen af 70'erne, anført af netop Uriah Heep og Deep Purple, to bands, som stadig er aktuelle på koncertscener over hele verden.



Heep Purple pays a respectful tribute to Uriah Heep and Deep Purple, with an extraordinary setlist, covering the greatest songs from both bands. Six Danish musicians with an impressive CV, are performing these great songs with great passion and skills. The result is probably the best in the business, supported by an authentic stage setup. A wall of Marshalls, plus a roaring Hammond B3 organ, combined with great vocals and groovy powerful drums, takes the audience back to the heydays of British heavy rock. Make no mistake – this band is on fire, and the audience loves it!



Heep Purple zollt zwei der größten Namen des Heavy Rock – Uriah Heep und Deep Purple – Respekt. Mit Einer fantastischen Setlist covert die Band die wichtigsten Songs und Hits der beiden Bands. Heep Purple, das sind sechs dänische Musiker mit einem beeindruckenden Lebenslauf, liefern eine Performance der Extraklasse. Das ist handgespielte Rockmusik der Extraklasse. Dazu kommt eine Produktion mit Marshall-Wand- und Hammond-Organ, die das Publikum zurück in die Blütezeit des Rocks der frühen 70er Jahre versetzt, angeführt von Uriah Heep und Deep Purple, zwei Bands, die noch heute auf Konzertbühnen weltweit eine wichtige Rolle spielen.

THOMAS CARLSEN Lead Vocals/Percussion/Harp
MORTEN LARSEN Lead Vocals/Guitar
CHRISTIAN WARBURG Guitar/Vocals
SØREN SKOV Keys/Vocals
HC RÖDER Bass/Vocals
THOMAS DUUS Drums

